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عضو شورای شهر کلانشهر تبریز:

پروژه مترو از اولویت های مسلم شورای ششم/ اتمام خط یک متروی تبریز، تاکید جمعی
شورا باتامین منابع مورد نیاز آن است

سردار علیرضا نوای باغبان در بازدید از ایستگاه قونقا، پروژه متروی تبریز را از اولویتهای مسلم شورای ششم قلمداد کرد

نوای باغبان با اشاره به جمع بندی بودجه امسال و تاکید بر اتمام پروژه خط یک در سال ۱۴۰۱ بیان کرد: سازمان حمل و نقل ریلی برای اتمام خط ۱۲۸۰ میلیارد تومان بودجه

درخواست کرده بود که شورا با بررسی در کمیسیون و صحن شورا این مبلغ را تامین نمود. در حال حاضر، حاصل آن تصویب،رفع موانع مالی پیش روی خط یک بود که نشان از

تصمیم درست شورای ششم در تسریع و اتمام خط یک دارد. و امیدواریم تا پایان سال جاری با اتمام ایستگاه قونقا، شاهد تکمیل کل خط یک باشیم نوای باغبان با اشاره به اینکه

فعالیت های عظیم مترو از دید انظار عمومی پنهان است بیان کرد: هرچقدر با تصویر برداری و انعکاس عکس های ایستگاه بخواهیم این فعالیت های عظیم را نشان دهیم،باز حق

مطلب ادا نخواهد شد در نتیجه تنها با بهرهبرداری از ایستگاه قونقا و سایرایستگاه هاست که مردم عزیزمان مشاهده خواهند کرد که چه زحمات و تلاشهای بزرگ و ارزشمندی در

مترو انجام یافته است وی افزود: سرعت اجرای پروژه مترو همانطور که شاهد هستیم در سال جاری بسیار چشمگیر بوده و با اتمام خط یک، برآنیم تا همین فرایند تسریع عملیات

اجرایی درخط دو نیز تداوم داشته باشد
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